
Een bal ergens op de baan hindert het spel     

 

Nadat jij en jouw medespeler op hole 5 hebben afgeslagen, komen jullie ballen heel 

dicht bij elkaar tot stilstand. Jouw bal ligt net iets verder en je besluit de bal te 

markeren en op te nemen, omdat hij volgens jou in de weg ligt. Mag dat? 

Antwoord: NEE (Regel 15.3b). 

Als jij je bal opneemt zonder dat dit door de andere speler van je werd verlangd 

(behalve wanneer de bal werd opgenomen op de green), krijg je één strafslag. 

Als jouw medespeler redelijkerwijs van mening is dat jouw bal zijn spel zou kunnen 

hinderen: 

● Kan die speler van jou verlangen dat je de plaats markeert en je bal opneemt. 

Je bal mag in dat geval niet worden schoongemaakt (behalve wanneer de bal 

werd opgenomen op de green). 

● Als je de plaats niet markeert voordat je je bal opneemt of als je de 

opgenomen bal schoonmaakt wanneer dat niet is toegestaan, krijg je één 

strafslag. 

● Uitsluitend in strokeplay mag je besluiten als eerste te spelen wanneer van je 

wordt verlangd dat je je bal volgens deze regel opneemt. 

Je mag volgens deze regel je bal dus niet opnemen alleen omdat jij denkt dat je bal 

het spel van een andere speler zou kunnen hinderen. 

 


